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DATO 13. september 2023 

STED DcH Næstved 

DELTAGERE 
 
Lokalforeninger: 
Herrestrup, Helsingør, Holbæk, Herfølge, Fredtoften, Kalundborg,    
Næstved, Odsherred, Roskilde, Stevns, Fakse, Haslev, Slagelse og  
Vordingborg 
 
Øvrige indbudte:  
Marianne Blom Larsen, Redaktionen 
Bent Blom Larsen, Agility- og hoopersudvalget 
Flemming Møller Nielsen, repræsentant for kredsens ralluudvalg 
 
Kredsbestyrelsen:  
Steen Andersen, Marianne Knudsen, Josefine Sachs, Karina Andersen, 
Hans Devantier, Jesper Johansen, Charlotte Johansen, Christian Zahle 
Madsen, Rikke Christophersen og Karin Nielsen (Ref.) 
  

FRAVÆRENDE 
 
Lokalforeninger:  
Frederikssund, Hvidovre, Fladså, Jyderup, Humlebæk, Køge, Nivå, 
Skælskør, Vestlolland, Nykøbing/Rørvig, Bøgestrøm, Maribo, Guldborg-
sund og Aakirkeby 
 
Øvrige indbudte:  
Peter Knudsen, LKU 
Annette Knudsen, Kredskonsulent og Uddannelsesudvalg 
Stephanie Nielsen, Rallyudvalg 
Siff Johansen, Kredseftersøger 
Malene Frost Olsen, Eftersøgningsudvalg 
Julie Kofoed Aasted, Ungdomsudvalg 
Cecilie Arensbach, Ungdomsudvalg 
Marte Askland, Ungdomsudvalg 
Bodil Theilade, Nordisk udvalg 
 
Kredsbestyrelsen: 
Louise Østengaard 
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1.  Konkurrenceplanlægning 2023 
 
Mange lokalforeninger har overholdt deadline 15. august, men Konkurrenceud-

valget henstiller til at alle gør det. Det tager tid at samle hele planen og hvis 

den skal være klar til kredsrådsmøde i september, skal konkurrenceønskerne 

være inde til tiden.   

 

Hans efterlyser gode ideer til hvordan vi kan få flere E-konkurrencer. Som det 

ser ud nu, kan der ikke kåres en sjællandsmester i E-klassen i 2024.  

 

Agilityudvalget vil også gerne have flere agilitykonkurrencer, det er ikke tilfreds-

stillende med det antal, der p.t. er i planen 

 

Der var nogle tilretninger i den samlede plan og en revideret plan sendes ud 

sammen med referatet fra mødet.  

 

a. Eliteturneringen 

HB har drøftet afvikling af Eliteturneringen og har været tale om at ud-
gifterne fremover skal afholdes af landsudvalget. Den videre behand-
ling omkring afvikling af Eliteturneringen vil blive overdraget til det nye 
DcH-programudvalg.  
 
Hans og DcH Næstved kigger på om de kan finde en dato for den del af 
Eliteturneringen der skal afholdes i Kreds 6 i 2024.  
 
Der udbetales et tilskud fra landsforeningen på kr. 50,00. derudover får 

man et tilskud på kr. 100 pr. hund 

 

b. Konkurrencegebyrer  

Der er stor forskel på hvad de enkelte kredse tager i gebyr for delta-

gelse i konkurrencer. Kreds 6 ser generelt ud til at være den billigste.  

Vi drøftede for og imod en stigning og enedes om følgende:  
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DcH program  

C-klassen Kr. 125,00 

B-klassen Kr. 150,00 

A-klassen Kr. 175,00 

E-klassen Kr. 175,00 

 Der ydes fortsat tilskud til A og E-klassen. 

Tilskuddet er kr. 100,00 pr. deltager i kon-

kurrencen 

Agility  

Første gennemløb Kr. 80,00 

Efterfølgende løb Kr. 40,00 

Senior og junior, pr. gen-

nemløb 

Kr. 40,00  

  

Rally  

Alle klasser Kr. 125,00 

Åben Kr.   50,00 

  

Nosework Kr. 250,00 

  

Nordisk  

Lille Kr. 250,00 

Stor Kr. 400,00 

 Startgebyr fastsættes af landsudvalget  

  

Brugshunde Kr. 250,00  -  300,00 

 Startgebyr bestemmes af lokalforeningerne 

selv, prøverne godkendes af landsudvalget.  

 

 

  

Hoopers Kendes ikke p.t, der er ingen konkurrencer i 

kreds 6.  
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c. Løbske tæver 

Det nye DcH Programudvalg skal kigge på det. 

2.  Afregningsbilag 
 
Der er vil snarest komme et nyt afregningsbilag for Kreds 6. Bilaget skal bru-
ges til alle former for afregning hos kredskasseren, også for dommeres afreg-
ning af kørepenge hvis Klubmodul ikke bruges. Det vil komme til at på kred-
sens hjemmeside, under dokumenter.  

  

3.  DcH programmet – debat 
 

HB har godkendt at rettelser af trykfejl og andre smårettelser bliver lavet nu. 

Resten af de foreslåede ændringer skal yderligere behandles af det nye DcH-

programudvalg og kommer derfor ikke til at træde i kraft endnu. Nyhedsbrev er 

sendt til alle lokalforeningsformænd primo september 2023.  

 

Det rettede program vil være gældende fra 2024 og vil kunne købes på sædvan-

lig vis i webshoppen.  

 

Måske kommer der nogle dage i 2024/2025 hvor man debatterer programopda-

teringer i kredsene.  
 

4.  Betalte instruktører 
  

Hvis lokalforeningerne benytter sig af betalte instruktører skal formularen bru-

ges som dokumentation.  Kreds 6 vil først bruge det fra 2024, så indtil da må 

der ikke betales noget 
 

5.  Halleje til konkurrencer 

 

Rally vil gerne holde nogle indendørs stævner, og vil gerne have samme mulig-

hed som i agility for at opkræve et gebyr på kr. 30,00 pr deltager. Godkendt af 

kredsrådet. 
 

En lokalforening har haft udgifter til leje af en hal i forbindelse med uddannelse 

og forespurgte om muligheden for at få refunderet beløbet. Steen tager en snak 

med dem.  
 

6.  Priser på uddannelse 

 

På kredsrådsmødet i september 2022 blev det vedtaget at de priser på uddan-

nelse der var på det tidspunkt skulle være gældende indtil dagens møde.  
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Kredskasseren oplyste at indtægter og udgifter på uddannelse ikke hænger sam-

men. En meget stor post er kørsel til de instruktører. Kørepenge til instruktører 

kunne måske gøres mindre hvis flere lokalforeninger vil byde ind med lån af 

klubhuse, så uddannelsen kunne blive spredt lidt mere i kredsen.   

 

Der var en debat om hvorvidt priserne skal hæves eller ej, og man enedes om at 

bibeholde taksterne indtil videre. Prisen på uddannelser vil heller ikke blive et 

emne til drøftelse på førstkommende generalforsamling i februar 2024.  

 

Charlotte mindede om at det er vigtigt at man får afmeldt dem, der er i gang 

med uddannelse hvis de stopper. Hvis ikke de afmeldes kommer man til at be-

tale for dem.  

 
7.  Kort om regnskabet i hovedtal 

 

Kredskasseren gennemgik regnskabet til dato i hovedtal. Det ser fornuftigt ud 

indtil videre.  En saldobalance er vedlagt dette referat.  

8.  Eventuelt 

 

Konkurrenceudvalget mindede igen om at vi har besluttet at holde fælles afslut-

ning ved konkurrencer. Der har været henvendelser fra hundeførere som mener 

at det ikke er i orden at C-hundene skal vente på at andre bliver færdige. Det 

grænser til usportslig optræden at vi stadig skal høre om den slags. Det er be-

sluttet på kredsrådsmødet den 22. maj 2023, og det holder vi fast ved.  

 

Der er en deadline for aflevering af vandrepokaler. Det er den 15. august og det 

beder Konkurrenceudvalget om at man overholder.  

 

En kredsmappe har været nævnt på flere møder. Det er en stor opgave for 

kredsbestyrelsen, men den skal nok komme.  

 

Haslev overvejer at afholde landsdækkende konkurrencer i stedet for kredskon-

kurrencer. 

 

Holbæk har et stort lager at resultatbøger til Hoopers, som man gerne vil af 

med. Skulle der være nogen som har behov for nogle, så kontakt DcH Holbæk 

og hjælp dem af med lageret.  Vær i den forbindelse opmærksom på at man nu 

bestiller pakker med resultatbøger, der er 5 stk. i en pakke, så en bestilling på 5 

er altså 25 bøger.  

 

 

Ingen havde yderligere, og mødet blev afsluttet.  
 


